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Afd. 57: Beslutninger fra bestyrelsesmødet den 24. oktober 2022 

Til stede: Paul Thiesen, Inger Nasser, Holger Nielsen, Thorlak Jørgensen og Inge Jacobsen 

(referent) 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsordenen 
2. Opfølgning på optagning af haveslangerne – Holger har en ide, når de skal ned igen 
3. Temamødet om mere biodiversitet den 6. oktober - mundtligt referat 

Bestyrelsesopgave i den forbindelse: afdelingsbestyrelsens vurdering om biodiversitet i 
afdelingen 
- Formål med biodiversitet i afdelingen 
- Hvor skal vi have biodiversitet i afdelingen – fællesarealer, beboerhaver? 
- Har det indflydelse på driften i afdelingen, og hvordan plejer vi det. Drift inddrages 
- Juridiske forhold der skal tages hensyn til. 
Det hele skal munde ud i bestyrelsens forslag til afdelingsmødet 2023 
Inge har et forslag til, hvad vi skal prioritere – og hvordan vi kommer i gang 

4. Nyt fra livet på Toften - julebelysning 
5. Næste møde  

 
Ad 1) Dagsorden godkendt. 

Ad 2) Opfølgning på optagning af haveslangerne 

Haveslangerne lægges ned i ristene ved terrassen på husenes haveside. Ungdomsbo ved Carsten 

Nygaard har sagt ja til denne løsning. Fordelene er bl.a.: 

- Vandhanen kommer op på terrassen – nær krukker mv. der  

- Vi kommer ikke til at hakke huld i slangerne, når vi skal holde bedet omkring hækken fri for 

ukrudt 

- Mosegrisene kan ikke gnave huld i slangerne 

- Det er lettere at spotte evt. lækager. 

Slangearbejdet gøres via frivilligt arbejde og bliver sat gang hurtigst. Omkostningerne bliver nogle 

få hundrede kroner, som tages over driften.  

Holger og Thorlak er i gang med forberedelserne og vil stå i spidsen for arbejdet.  

Ad 3) Temamødet om mere biodiversitet den 6. oktober 

Inge og Inger orienterede om mødet i for alle afdelingsbestyrelser i Ungdoms og det kommende 

arbejde med at øge biodiversiteten / Vilde haver/fællesarealer i afdelingerne. 

Inge fortalte, at hun sidder i en lokal gruppe under Fællesskabet Fanø, der arbejder med emnet. 

Denne gruppe inviteres ind i vores arbejde i afdelingen, når vi skal til at realisere det.  Inge skriver 

ud til beboerne om projektet – vi forsøger at inddrage beboerne i arbejdet. 

Ad 4) Nyt fra Toften -julebelysning 

Vi sætter julebelysning på fyrrebuskene på fællesarealerne, som vi plejer. Holger sørger for dette. 

Ad 5) Næste møde den 24. nov. kl. 10 hos Inger. 


